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R O M Â N I A 

JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN 

    CONSILIUL JUDEŢEAN 

 

 

PROCES–VERBAL 
încheiat astăzi 30.10.2012, ora 12,00 în cadrul şedinţei extraordinare a 

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN 

 

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:   

 

 Doamnelor şi domnilor,   

 Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 28  de consilieri judeţeni.    

 Lipseşte  motivat domnul consilier Ştefănescu Nicolae. 

Se supune la vot motivarea domnului consilier Ştefănescu Nicolae.  Se aprobă în 

unanimitate. 

 Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.513/23.10.2012, comunicată domnilor 

consilieri în scris prin adresa nr.IV/11755/24.10.2012, potrivit art.94 alin.1 din Legea 

nr.215/2001 a administraţiei publice locale, republicată, cu modificările şi completările 

ulterioare, invitaţilor prin adresa nr.I/11752/23.10.2012 şi s-a adus la cunoştinţa 

locuitorilor prin publicare în Ziarul „Jurnal de Caraş-Severin” din data 25.10.2012. 

Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului. 

Participă ca invitaţi: domnul prefect Hurduzeu Silviu, reprezentanţi ai instituţiilor 

publice în coordonarea şi subordonarea Consiliului Judeţean, precum şi reprezentanţi ai 

aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 

 Din partea mass-mediei participă reprezentanţi ai: Ziarului “Jurnal de Caraş-

Severin”, „BANAT TV”, „Radio Reşiţa”, Publicaţia „Argument”, TVR Timişoara, 

Cotidianul „Adevărul de Seară”, AGERPRES. 

 

Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă. 

Ordinea de zi este următoarea: 

1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin, pe anul 2012.  

2.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean 

nr.13/25.01.2012 privind aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli a instituţiilor şi 

serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean sau finanţate de către acesta, pe 

anul 2012, modificată şi completată.  

3.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului propriu al 

judeţului Caraş-Severin şi al contului de execuţie al bugetului centralizat al instituţiilor 

publice şi activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri proprii, la 30.09.2012. 
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4.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului instituit pentru stabilirea 

criteriilor şi a procedurii de acordare a plachetelor omagiale prin care se conferă titlul de 

„Cetăţean de Onoare al Judeţului Caraş-Severin”. 

5.Proiect de hotărâre de modificare a Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin 

nr.179/21.06.2011 privind participarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin la finanţarea şi 

implementarea proiectului „Îmbunătăţirea capacităţii de reacţie a autorităţilor sârbe şi 

române în situaţii de urgenţă” în parteneriat cu Ministerul de Interne al Republicii Serbia 

şi Universitatea de Vest Timişoara, realizat cu contribuţia financiară nerambursabilă din 

partea Uniunii Europene prin Programul IPA de Cooperare Transfrontalieră România –

Serbia – al doilea apel pentru propuneri de proiecte.  

6.Proiect de hotărâre privind participarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin, în 

calitate de partener al Uniunii Regionale a Camerelor de Comerţ Veneto, Italia, în calitate 

de lider, la finanţarea şi implementarea proiectului „My Modular, Intelligent, Low Cost, 

Do it yourself, nearly zero energy House for our Eco Green Village” acronim MILD 

HOME („Casa Ecologică”), realizat cu contribuţia financiară nerambursabilă din partea 

Uniunii Europene prin programul de Cooperare Transnaţională Sud-Estul Europei. 

7.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.239/2011 privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale aparatului 

de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, cu modificările şi completările 

ulterioare.  

8.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean 

nr.3/29.01.2011 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale Căminului 

pentru Persoane Vârstnice Reşiţa.  

9.Proiect de hotărâre privind atribuirea şi eliberarea unor licenţe de traseu pentru 

servicii de transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale în judeţul 

Caraş-Severin. 

10.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean 

nr.132/28.08.2008 privind aprobarea componenţei Consiliului consultativ al Căminului 

pentru Persoane Vârstnice Reşiţa, modificată.  

11. Informare privind constatarea contravenţiilor şi aplicarea sancţiunilor prevăzute 

de O.G. nr.43/1997, activităţi desfăşurate de persoane împuternicite în acest sens din cadrul 

Direcţiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin. 

12.Întrebări. Interpelări. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Vă propun ca înainte de a începe şedinţa 

extraordinară a Consiliului Judeţean, să ţinem un moment de reculegere pentru fostul 

nostru coleg, domnul Paica.  

(Se ţine un moment de reculegere.) 

* 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Este o şedinţă extraordinară, nici ordinară, 

dar nici de îndată. Spun asta, pentru că aici participă şi domnul prefect, care sunt convins 

că fiind un devotat garant al respectării legalităţii şi cadrului legal administrativ din judeţ, 

înţelege apropoul meu deloc subtil.  
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Dacă la ordinea de zi aveţi observaţii? Nu sunt. Cine este „pentru”? Abţineri? 

Împotriviri? Se aprobă în unanimitate. Domnul Imbrescu. 

Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: La procesul-verbal din 03.10.2012 de la 

şedinţa ordinară, cine are amendamente? Nu sunt. Cine este „pentru”? Împotrivă? 

Abţineri? Se aprobă în unanimitate. Mulţumesc, domnule preşedinte. 

* 

Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume: 
1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin, pe anul 2012.  

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: La primul punct al ordinii de zi avem 

„Proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-

Severin, pe anul 2012”, care în realitate are următorul obiect: modificăm cu 22 de miliarde 

de lei bugetul Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului. Sunt bani 

pentru persoanele cu handicap, în plus. În minus, cu 6 miliarde de lei, veniturile proprii, 

sunt bani pe care nu-i încasăm datorită faptului că nu încasăm o serie de taxe speciale 

pentru sumele defalcate din TVA, care n-au venit şi pentru Hotărârea nr.577. Reorientăm 

20 de miliarde de lei în interiorul bugetului instituţiilor subordonate, pentru că sunt 

instituţii care au făcut economie la fondul de salarii, în special la capitolul de asistenţă 

socială, unde nu am avut persoane care să dorească să activeze în acest domeniu, către alte 

instituţii care au nevoie de aceste sume pentru a-şi plăti salariile până la sfârşitul anului. 

Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt.  

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

Apropo de buget, există de acum, hai să spunem, creionate, principiile unei 

rectificări care a fost făcută de către Guvern şi care urmează câţiva paşi în perioada 

următoare. Această rectificare se referă în principal la plata arieratelor şi de asemenea 

asistenţa socială pentru primării. În Caraş-Severin sunt 29 de miliarde pentru primării, 

pentru plata ….  
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Doamna invitat Gina Pavel: Pentru plata arieratelor pe Ordonanţa nr.7. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aşa. Sunt 29 de miliarde pentru Ordonanţa 

nr.7. 

Doamna invitat Gina Pavel: Sunt 40 de miliarde pentru arierate, 50 de miliarde 

pentru asistenţa socială, persoane cu handicap, 70 de miliarde cheltuieli de personal la 

învăţământul preuniversitar. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Adică salariile profesorilor. 

Doamna invitat Gina Pavel: Şi 36 de miliarde, Primăria Reşiţa, pentru energia 

termică. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da şi energia termică, o formă de subvenţie 

la energia termică. Nu-i mai spunem subvenţie, pentru că e contrar legislaţiei europene. 

Aceste sume vor fi operate de noi în principal şi de primării, începând cu data de 12 

noiembrie, practic începând cu data de 14 noiembrie, când ţinem şedinţa, în sensul că, 

primăriile trebuie să prezinte Consiliului Judeţean, arieratele cu care s-au înregistrat. După 

aceea şi vă anunţ de pe acum, noi, pe 14 noiembrie vom ţine o şedinţă ordinară de data 

aceasta, pentru că e prima şedinţă din noiembrie şi vom aproba aceste modificări de buget. 

Primăriile, după data de 14, urmând să opereze în bugetul lor aceste schimbări. Există 

proiectată şi o nouă sau o a doua rectificare până la sfârşitul anului, o rectificare care 

vizează şi capitolul atât de afectat în ultimii ani, al cheltuielilor curente şi de capital. Am 

făcut această informare şi cu scopul de a avea o evidenţă, hai să spunem generală, despre 

rectificarea de buget, operat la nivelul Guvernului, dar şi pentru a vă anunţa de pe acum, că 

pe 14 vom ţine această primă şedinţă ordinară din noiembrie. 

Domnul consilier Spânu Ion: Domnule preşedinte, numai un moment. Aş vrea să 

întreb în legătură cu ceea ce aţi spus mai înainte, e vorba de tot ce reprezintă arierate în 

primării sau numai o parte care au legătură cu Ordonanţa nr.7? 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu. Şi, şi! 

Domnul consilier Spânu Ion: Deci tot ce înseamnă arierate! 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Sunt 29 de miliarde pentru Ordonanţa nr.7 

sau pentru arieratele de pe Ordonanţa nr.7 şi încă 48 de miliarde pentru arieratele…, restul, 

cea ce, cel puţin la nivelul Ordonanţei nr.7, e binişor pentru Caraş-Severin! 

* 

Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume: 
2.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean 

nr.13/25.01.2012 privind aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli a instituţiilor şi 

serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean sau finanţate de către acesta, pe 

anul 2012, modificată şi completată.  

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Operăm în bugetele instituţiilor 

subordonate, ce am hotărât la punctul 1. Dacă sunt observaţii? Nu sunt.  

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
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Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume: 
3.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului propriu al 

judeţului Caraş-Severin şi al contului de execuţie al bugetului centralizat al instituţiilor 

publice şi activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri proprii, la 30.09.2012. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Este acea hotărâre pe care o dăm trimestrial 

în legătură cu contul de execuţie al bugetului propriu. E o procedură stabilită de lege şi ne 

supunem ei, ca atare. Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume: 

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului instituit pentru stabilirea 

criteriilor şi a procedurii de acordare a plachetelor omagiale prin care se conferă titlul de 

„Cetăţean de Onoare al Judeţului Caraş-Severin”. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Am avut un set de criterii în acest sens. Vă 

propunem acum un regulament care să instituţionalizeze mult mai riguros acordarea titlului 

de cetăţean de onoare. Sunt avizele comisiilor? Da. Este o treabă, hai să spunem, formală. 

Dacă sunt observaţii? Nu sunt.  

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 
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Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume: 

5.Proiect de hotărâre de modificare a Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin 

nr.179/21.06.2011 privind participarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin la finanţarea şi 

implementarea proiectului „Îmbunătăţirea capacităţii de reacţie a autorităţilor sârbe şi 

române în situaţii de urgenţă” în parteneriat cu Ministerul de Interne al Republicii Serbia 

şi Universitatea de Vest Timişoara, realizat cu contribuţia financiară nerambursabilă din 

partea Uniunii Europene prin Programul IPA de Cooperare Transfrontalieră România –

Serbia – al doilea apel pentru propuneri de proiecte.  

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Mult zgomot pentru nimic! În sensul că, în 

hotărârea pe care o modificăm acum, am scris că valoarea acestui proiect este de 637 de 

mii de euro. În realitate, ea este de 750 de mii de euro. Hotărârea anterioară o corectăm 

prin prezenta hotărâre. Contribuţia noastră noi am calculat-o şi în fosta hotărâre, corect. 

Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume: 

6.Proiect de hotărâre privind participarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin, în 

calitate de partener al Uniunii Regionale a Camerelor de Comerţ Veneto, Italia, în calitate 

de lider, la finanţarea şi implementarea proiectului „My Modular, Intelligent, Low Cost, 

Do it yourself, nearly zero energy House for our Eco Green Village” acronim MILD 

HOME („Casa Ecologică”), realizat cu contribuţia financiară nerambursabilă din partea 

Uniunii Europene prin programul de Cooperare Transnaţională Sud-Estul Europei. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Despre ce e vorba? Suntem liderii unui 

program generat de Uniunea Regională a Camerelor de Comerţ Veneto din nordul Italiei, 

de 128 de mii de euro. Pe noi ne costă vreo 2 mii de euro. Şi ce facem? Din aceşti 128 de 

mii de euro care vin de la Uniunea Europeană, ţinem cursuri de specialitate pentru acest 

nou tip de habitat, noul tip de locuinţă, descrisă în acronimul „MILD HOME”. Adică o 

casă modulară, inteligentă, ieftină, pe care să o faci tu însuţi, aproape cu zero energie, într-

un sat ecologic, Gărâna spre exemplu, Brebu Nou, o localitate îndrăgită de mulţi dintre 

consilierii judeţeni. Şi Bucova, spre exemplu! Deci primim nişte bani, cu alte cuvinte. 
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Bănuiesc că domnul Naidan va coordona această treabă, el fiind arhitectul şef al judeţului, 

actualmente fiind deplasat la Bucureşti. Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt.  

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume: 

7.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.239/2011 privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale aparatului 

de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, cu modificările şi completările 

ulterioare.  

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Cu aprobarea Agenţiei Naţionale a 

Funcţionarilor Publici, vă supunem aprobării comasarea a două birouri într-un serviciu, 

Biroul Comunicare Relaţii cu Publicul şi a Biroului de Control Managerial Intern. Dacă 

sunt observaţii? Nu sunt.  

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.VIII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
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Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

 

Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume: 

8.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean 

nr.3/29.01.2011 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale Căminului 

pentru Persoane Vârstnice Reşiţa.  

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Upgradăm 14 funcţii în organigrama 

Căminului pentru Persoane Vârstnice Reşiţa, pentru că persoanele respective au îndeplinit 

condiţiile necesare. Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt.  

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 9 al ordinii de zi şi anume: 

9.Proiect de hotărâre privind atribuirea şi eliberarea unor licenţe de traseu pentru 

servicii de transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale în judeţul 

Caraş-Severin. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Acordăm licenţă de transport pe două 

trasee, Caransebeş-Armeniş şi Cărbunari-Oraviţa, transport şcolar. Amândouă licenţele se 

acordă pentru transport şcolar. E o activitate de rutină, de asemenea, a Consiliului 

Judeţean. Observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 
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Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 10 al ordinii de zi şi anume: 

10.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean 

nr.132/28.08.2008 privind aprobarea componenţei Consiliului consultativ al Căminului 

pentru Persoane Vârstnice Reşiţa, modificată.  

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Asociaţia de Binefacere Pro Vitam solicită 

schimbarea reprezentantului, înlocuirea doamnei Lucia Militaru, cu doamna Marinela 

Rotariu. Asociaţia Pro Vitam fiind partenerul nostru în administrarea Căminului pentru 

Persoane Vârstnice din Reşiţa. Va trebui să facem vot secret…Nu? Cum să nu! După ce 

am invocat atribuţiile prefectului aici de faţă. Cred că a fost un… 

Domnul consilier Spânu Ion: Un test. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Cred că a fost mai mult decât un test, a fost 

o capcană! Tradiţional, domnul Ghiorghioni conduce aceste ample activităţi legate de votul 

secret. 

Se trece la vot în ordinea strigării.  

* 

Punctul 10: 

10.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean 

nr.132/28.08.2008 privind aprobarea componenţei Consiliului consultativ al Căminului 

pentru Persoane Vârstnice Reşiţa, modificată.  

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Articolul I, în urma votului prin care 

doamna Marinela Rotariu devine membru al Consiliului consultativ cu 26 de voturi 

„pentru” şi 3 voturi „împotrivă”. Nu mai supun votului, domnul Imbrescu? Nu. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 11 al ordinii de zi şi anume: 

11.Informare privind constatarea contravenţiilor şi aplicarea sancţiunilor prevăzute 

de O.G. nr.43/1997, activităţi desfăşurate de persoane împuternicite în acest sens din cadrul 

Direcţiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă aveţi observaţii? Nu sunt 

* 

Se trece la discutarea punctului 12 al ordinii de zi şi anume: 

12.Întrebări. Interpelări. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă există alte luări de poziţie, puncte de 

vedere? 
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Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnul preşedinte, dacă îmi permiteţi? Întrucât 

acordarea ajutoarelor de către Consiliul Judeţean, pentru persoane aflate în dificultate, se 

face pe baza unor rapoarte care vin dinspre şomaj şi dinspre asistenţa socială, discutând cu 

nişte primari, vin cu rugămintea către dumneavoastră să se facă sau să se ia în considerare 

şi poziţia domniilor lor, pentru că sunt persoane care nu mai sunt în şomaj şi deci ies din 

incidenţa celor de la biroul de şomaj. Bine ar fi, dacă prin birourile existente la nivelul 

primăriilor, este biroul de asistenţă socială, să se ia şi …Sau poate pe acestea! 

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Domnul preşedinte, domnul coleg, 

aceste situaţii sunt semnate de primar, cu posibilitatea lor de a interveni la liste. Nu ştiu, 

probabil la Păltiniş, unde e mai greu. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Mai mulţi. 

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Probabil de acolo aveţi informaţia 

asta. A fost mai greu şi pentru noi până a semnat, dar se pot modifica listele. Se mai pot şi 

completa cu cei care îndeplinesc condiţiile legii.  

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Deci forma finală a listei este după ce 

primarul o modifică într-un fel sau altul. Sau nu o modifică, dar o semnează!  

Doamna invitat Amzoi Elena: Sunt liste suplimentare. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Sigur! Oricum vom avea câteva întâlniri cu 

primarii în perioada următoare şi vom face precizările acestea, ca să fie cât mai clar. Alte 

luări de poziţii? Dacă nu sunt, eu vă mulţumesc, doamnelor consilieri, domnilor consilieri, 

pentru că aţi participat la această şedinţă şi nu uitaţi că pe 14 ne revedem pentru a opera 

aceste rectificări bugetare pe care le-am arătat. 

 

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie. 

 

 

 

          P R E Ş E D I N T E,                                      SECRETARUL JUDEŢULUI, 

 

           Sorin Frunzăverde                                                             Ion Imbrescu 
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